

No. 15033. INTERNATIONAL COCOA AGREEMENT, 1975. CONCLUDED AT GENEVA ON 20 OCTOBER 1975<sup>1</sup>

N° 15033. ACCORD INTERNATIONAL DE 1975 SUR LE CACAO. CONCLU À GENÈVE LE 20 OCTOBRE 1975<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

28 March 1978

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

(With provisional effect from 28 March 1978. The Agreement came into force provisionally on 1 October 1976 for the Federal Republic of Germany which, by that date, had notified its intention to apply it, in accordance with article 69 (2). With a declaration of application to Berlin (West) with effect from the date on which the Agreement entered into force for the Federal Republic of Germany.)

*Registered ex officio on 28 March 1978.*

---

---

RATIFICATION

*Instrument déposé le :*

28 mars 1978

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

(Avec effet à titre provisoire au 28 mars 1978. L'Accord est entré en vigueur à titre provisoire le 1<sup>er</sup> octobre 1976 pour la République fédérale d'Allemagne qui, à cette date, avait notifié son intention de l'appliquer, conformément à l'article 69, paragraphe 2. Avec une déclaration d'application à Berlin-Ouest avec effet à compter du jour où l'Accord est entré en vigueur pour la République fédérale d'Allemagne.)

*Enregistré d'office le 28 mars 1978.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1023, p. 253, and annex A in volumes 1025, 1029, 1030, 1037, 1039, 1045, 1050, 1056 and 1078.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1023, p. 253, et annexe A des volumes 1025, 1029, 1030, 1037, 1039, 1045, 1050, 1056 et 1078.